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 PROTOKÓŁ nr  XVIII/ 09 

 
z  sesji Rady Miejskiej śerkowa odbytej w dniu 25 czerwca 2009 roku w godz. od 1200 – 1320  
w sali nr 3 Urzędu Miasta i Gminy w śerkowie.    

 
      

XVIII  sesja Rady Miejskiej śerkowa została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 z dnia  
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity z 2001 r. Dz. U. nr 142, poz. 1591 ze 
zmianami). 
W sesji uczestniczyło 15 radnych na ogólny stan 15 radnych. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 

 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. sołtysi gminy śerków   
Lista obecności stanowi załącznik nr  2  do niniejszego protokółu. 
oraz: 

2.   Jacek Jędraszczyk    - Z-ca Burmistrza śerkowa 
3. Bronisława Rogacka  - Skarbnik Gminy śerków 
4. Michał Surma   - Sekretarz Gminy śerków 
5. Przedstawiciele mediów:  - „Gazeta Jarocińska” 

Porządek obrad XVIII sesji Rady Miejskiej śerkowa wraz z  zaproszeniami i materiałami 
sesyjnymi przesłano radnym pocztą w dniu 17 czerwca 2009 r.  
 
Punkt l - Otwarcie obrad sesji. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej śerkowa Pani Barbara Urbańska o godz. 1200 otworzyła 
XVIII sesję Rady Miejskiej. Powitała Pana Jacka Jędraszczyka – z-cę Burmistrza Miasta  
i Gminy śerków, radnych, sołtysów i pracowników Urzędu oraz przedstawiciela „Gazety 
Jarocińskiej”. 
 
Punkt 2 – Stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe w sesji uczestniczy 15 radnych, tak więc Rada jest władna 
podejmować prawomocne uchwały. 
 
Punkt 3 - Odczytanie porządku obrad sesji. 
Przewodnicząca przedłoŜyła porządek obrad XVIII sesji Rady Miejskiej śerkowa  
w następującym brzmieniu: 
1. Otwarcie obrad sesji 
2. Stwierdzenie prawomocności.   
3. Przedstawienie porządku obrad sesji. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XVII sesji Rady Miejskiej śerkowa. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XVII sesji Rady Miejskiej śerkowa. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwał Rady Miejskiej śerkowa w sprawie:  

a) wyraŜenia opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego  
w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Jarocinie,  

b) uchwalenia Wspólnego Planu Gospodarki Odpadami dla 17 Gmin – członków zawartego 
POROZUMIENIA MIĘDZYGMINNEGO w Jarocinie na lata 2008 – 2011 
z perspektywą na lata 2012 – 2019, 

c) upowaŜnienia Kierownika Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w śerkowie 
do podejmowania działań wobec dłuŜników alimentacyjnych, 
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d) wyraŜenia zgody na wyodrębnienie  funduszu sołeckiego, 
e) przystąpienia do Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych - przebudowa 

drogi powiatowej Klęka – Grab Nr 3678 P – II etap. 
f) wprowadzenia zmiany do Uchwały budŜetowej Miasta i Gminy śerków na 2009 rok, 
g) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy śerków. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
9. Wolne głosy,  wnioski, komunikaty. 
10. Zamknięcie obrad sesji. 
Radni Rady Miejskiej śerkowa przyjęli jednogłośnie, tj. przy 15 głosach „za” powyŜszy 
porządek obrad. 
/Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokółu/. 
 
Punkt 4 - Przyjęcie protokołu z obrad XVII sesji Rady Miejskiej śerkowa. 
Uwag nie wniesiono. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokółu z poprzedniej sesji 
(bez odczytywania) 
W wyniku głosowania protokół z XVII sesji Rady został przyjęty 15 głosami „za” (jednogłośnie).  
 
Punkt 5 - Interpelacje i zapytania radnych. 
Radni Rady Miejskiej śerkowa nie złoŜyli Ŝadnej interpelacji ani zapytań w tym punkcie 
porządku obrad. 
 
Punkt 6 - Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XVII sesji Rady Miejskiej       

śerkowa. 
PowyŜsze sprawozdanie przedstawiła przewodnicząca Rady Pani Barbara Urbańska na podstawie 
materiałów opracowanych dla radnych. Sprawozdanie Rada przyjęła bez uwag, stanowi załącznik  
nr 4 do protokółu. 
 
Punkt 7 - Podjęcie uchwał Rady Miejskiej śerkowa w sprawie:  
 

a) wyraŜenia opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego  
w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Jarocinie,  

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem oraz wyjaśniła, Ŝe  
10 czerwca 2009 r. odbyło się  wspólne posiedzenie komisji Rady przy współudziale sołtysów  
i przedstawicieli Starostwa, Urzędu Miejskiego w Jarocinie oraz ZGO. Omówiono sprawy 
związane z przekształceniem szpitala w Jarocinie i gospodarki odpadami komunalnymi. 
Przewodnicząca podkreśliła, ze było wiele pytań ze strony radnych i sołtysów, które zostały 
wyjaśnione. Stwierdziła, Ŝe wyjaśnienia te pomogą radnym w  udzielaniu ewentualnych  
odpowiedzi zadawanych ze strony wyborców. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 14 radnych,  
„wstrzymało się” od głosu  1 radny 
Uchwałę Nr XVIII/153/09 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 25 czerwca 2009 r. w sprawie 
wyraŜenia opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie likwidacji 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Jarocinie, przyjęto większością. 
/Uchwała Nr XVIII/153/09  stanowi  załącznik nr 5 do protokółu /. 
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b) uchwalenia Wspólnego Planu Gospodarki Odpadami dla 17 Gmin – członków 
zawartego POROZUMIENIA MI ĘDZYGMINNEGO w Jarocinie na lata 2008 – 
2011 z perspektywą na lata 2012 – 2019, 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Radny Grzegorz Andraszak – jak wygląda fakt, Ŝe nie wszystkie firmy są przygotowane do 
segregacji odpadów komunalnym. Mam na myśli firm ę Eltrans, z którą zawarłem umowę na 
usługę jak wielu mieszkańców miasta.  Jaki ewentualny finał przewiduje gmina w tej sprawie? 
Z-ca burmistrza Pan Jacek Jędraszczyk – ZGO Jarocin w tej chwili przygotowuje materiały 
informacyjne dla mieszkańców gminy śerków. Pracownicy ZGO chodząc od posesji do posesji 
będą przedstawiać warunki i zasady odbierania odpadów komunalnych. KaŜdy mieszkaniec ma 
prawo zdecydować i wybrać odpowiednią firmę, która w prawidłowy sposób będzie odbierała 
odpady. Burmistrz uwaŜał, ze firma, która nie odbiera odpadów segregowanych odpadnie  
z rynku. Mieszkańcy miejscowości Lisew i Dobieszczyzna segregują odpady przez gromadzenie 
ich w workach o określonych kolorach. System segregowania odpadów u podstaw na terenie 
gminy sprawdza się ale decyzja będzie naleŜeć do mieszkańców. Podkreślił, Ŝe segregacja  
u podstaw zmniejszy ilość pojemników ogólnych na terenie gminy, poniewaŜ nie będą 
potrzebne. Kontenery zostaną przy budynkach wielorodzinnych i na placach publicznych. 
UwaŜał, Ŝe sprawa w miesiącu lipcu - sierpniu będzie zrealizowana.  
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 15 radnych,  
Uchwałę Nr XVIII/154/09 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 25 czerwca 2009 r. w sprawie 
uchwalenia Wspólnego Planu Gospodarki Odpadami dla 17 Gmin – członków zawartego 
POROZUMIENIA MIĘDZYGMINNEGO w Jarocinie na lata 2008 – 2011 z perspektywą na 
lata 2012 – 2019, przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XVIII/154/09  stanowi  załącznik nr 6 do protokółu /. 
 

c) upowaŜnienia Kierownika Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w śerkowie do podejmowania działań wobec dłuŜników alimentacyjnych. 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 15 radnych,  
Uchwałę Nr XVIII/155/09 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 25 czerwca 2009 r. w sprawie 
upowaŜnienia Kierownika Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w śerkowie , 
przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XVIII/155/09  stanowi  załącznik nr 7 do protokółu /. 
 

d) wyraŜenia zgody na wyodrębnienie  funduszu sołeckiego, 
Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem oraz wyjaśniła,  
Ŝe 10 czerwca 2009 r. odbyło się  wspólne posiedzenie komisji Rady, w którym uczestniczyli 
sołtysi. Sołtysi podjęli decyzję o nie wyodrębnianiu w budŜecie gminy funduszu sołeckiego. 
Uchwałę o funduszu podejmuje się tylko na jeden rok budŜetowy. Przewodnicząca 
przypomniała, Ŝe do 15 września br. sołtysi i radni mogą złoŜyć wniosek  z wyszczególnionymi 
zadaniami koniecznymi do wykonania na kolejny rok budŜetowy. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 13 radnych,  
„wstrzymało się od głosu  2 radny 
Uchwałę Nr XVIII/156/09 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 25 czerwca 2009 r. w sprawie 
wyraŜenia zgody na wyodrębnienie  funduszu sołeckiego, przyjęto większością. 
/Uchwała Nr XVIII/156/09  stanowi  załącznik nr 8 do protokółu /. 
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e) przystąpienia do Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych - 
przebudowa drogi powiatowej Klęka – Grab Nr 3678 P – II etap. 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 15 radnych,  
Uchwałę Nr XVIII/157/09 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 25 czerwca 2009 r. w sprawie 
przystąpienia do Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych - przebudowa drogi 
powiatowej Klęka – Grab Nr 3678 P – II etap , przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XVIII/157/09  stanowi  załącznik nr 9 do protokółu /. 
 

f) wprowadzenia zmiany do budŜetu Miasta i Gminy śerków na 2009 rok, 
Skarbnik gminy Pani Bronisława Rogacka przedstawiła projekt zmian do budŜetu. Wyjaśniła, Ŝe 
dochody ogólnie wzrosną o 627.756,00 zł a  wydatki budŜetu zwiększą się o kwotę 702.759,00 
zł w tym dotacje i wydatki na zadania zlecone  w wysokości 4.960.660,- zł. 
BudŜet po zmianach:  

• dochodów wynosi    28.593.840,65 zł 
• wydatków wynosi    30.964.700,00 zł 

W dochodach budŜetu dokonano zmian w związku z przyznanymi przez Wojewodę 
Wielkopolskiego środkami w kwocie 432,992,-zł na zwrot podatku akcyzowego. Wojewoda 
Wielkopolski zwiększył plan dotacji celowej o 4.350,-zł w dziale 852 rozdz. 85219 na 
dofinansowanie zadań wynikających z pomocy społecznej dla pracowników socjalnych  
i pismem z dnia 17.06.2009 r. zwiększył takŜe plan dotacji celowej o kwotę 37.910,-zł na 
wyprawki szkolne oraz zwiększył plan dotacji celowej o 15.614,-zł w dziale 852 rozdz. 85295 na 
„Pomoc państwa w zakresie doŜywiania.” 
Krajowe Biuro Wyborcze w Kaliszu pismem Nr DKL-3101-19/09 z dnia  29 maja 2009 r. 
zwiększyło plan finansowy o kwotę 9.675,-zł na zryczałtowane diety dla członków obwodowych 
komisji wyborczych w  wyborach posłów do Parlamentu Europejskiego. 
Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dokonał podziału środków na 2009 
rok z przeznaczeniem na zadania osób niepełnosprawnych z uwzględnieniem ustawy  
o rehabilitacji zawodowej i społecznej. Województwo udzieliło Organizatorowi dotację celową 
w kwocie 96.611,-zł dla ZAZ w śerkowie. Równocześnie Organizator na wniosek ZAZ  
w śerkowie udzielił dotacji w kwocie 7.092,-zł na działalność obsługowo-rehabilitacyjną. 
Urząd Marszałkowski Województwa Wielkopolskiego - DGKiGM w Poznaniu udzielił 
dofinansowania w kwocie 120.000,-zł na budowę dróg dojazdowych obręb śółków, Lgów, 
Chrzan. 
Urząd Miejski w Jarocinie w nawiązaniu do „Porozumienia Międzygminnego” zwiększył opłatę 
składki członkowskiej na 2009 rok o 0,27 złotych od jednego mieszkańca gminy t.j. 5.429,-zł. 
Powiat Jarociński zmniejszył aneksem dotację  w sprawie funkcjonowania Ośrodka Wsparcia  
w Raszewach o kwotę 14.393,-zł. 
Skarbnik Gminy przedstawiła przeniesienia w planie wydatków:  

Zwiększono plan o 15.000,-zł w dziale 600 rozdz. 60014 na opracowanie dokumentacji 
drogi Klęka- Grab. 

Zmniejszono plan w dziale 700  § 2700 o kwotę 5.000,-zł, a zwiększono  o 2.500,- plan 
na opłacenie energii i 2.500,- na wydatki dotyczące umowy zlecenia. 

Zwiększono plan w dziale 750- rozdz. 75011  o 1.000,-zł na zakup materiałów biurowych  
i 100,-zł na odpis funduszu socjalnego.  
W rozdz. 75023 zwiększono plan o 10.000,-zł na zakup wyposaŜenia.  
W rozdz. 75095 zmniejszono plan o 9.000,-zł  wydatki dotyczące współpracy zagranicznej,  
w tym 3.000,-zł przesunięto na § 4170. 
 Dokonano  drobnych przesunięć w dziale 751 - wydatki na wybory do Parlamentu 
Europejskiego. 
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Przyjęto do planu finansowego w rozdz. 75075 kwotę 3.000.-zł § 4210 i 3.000.-zł § 4300 na 
promocję Gminy. 

Zmniejszono plan w dziale 754  o 10.500,-zł na remont, a zwiększono plan o 10.000,-zł 
na zakup wyposaŜenia w OSP oraz 600 zł w § 4360 przeznaczono na opłaty alarmowe. 
Skarbnik Gminy poinformowała takŜe o dokonanych przesunięciach w paragrafach budŜetu 
gminy:  
• w dziale „Oświata i wychowanie” z usług pozostałych przeznaczono środki na zakup farb dla 

Szkoły Podstawowej w Dobieszczyźnie, naprawę ogrodzenia przy budynku szkolnym  
w Raszewach, Dobieszczyźnie oraz  malowanie sal lekcyjnych, na zakup programów 
antywirusowych dla szkół w śerkowie, Komorzu, na opłatę internetową w Komorzu, na 
wykonanie nawodnienia zieleni wokół budynku Hali Sportowej i Gimnazjum w śerkowie, 

• w dziale „Pomoc społeczna” z usług pozostałych przeznaczono środki na zakup art. 
papierniczych, akcesoriów komputerowych i  delegacji słuŜbowych, 

• w dziale „Gospodarka komunalna i ochrona Środowiska” zmniejszono plan w opłatach 
pozostałych na wysypisku zwiększając środki z przeznaczeniem na opłaty za energię oraz 
zwiększono środki z przeznaczeniem na remont schroniska dla psów, 

•  w dziale „Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego”  przesunięto środki na opłacenie 
umowy-zlecenia w bibliotece, 

• w dziale „Kultura fizyczna i sport” z usług pozostałych przesunięto środki na zakup sprzętu 
sportowego. 

Dokonano zmian w załączniku Nr 3 „Inwestycje”, dział 010 wprowadzając zadanie p.n. 
„Rozbudowa sieci wodociągowej w śółkwie”  o wartości 15.000,-zł. 
Skarbnik Gminy podkreśliła, ze projekt uchwały wprowadza niezbędne zmiany w celu 
prawidłowego wykonania budŜetu roku 2009. 
Radny G. Andraszak – dlaczego zmniejszono dotację na „Ośrodki wsparcia” ?. 
Skarbnik gminy odpowiedziała, Ŝe dotacja była obliczona dla 17 osób a w Ośrodku przebywa 14 
osób w związku z tym zaszła konieczność zmniejszenia przyznanych środków. 
Wobec braku dalszych uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały  
w obecności 15 radnych na sali  w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 15 radnych,  
Uchwałę Nr XVIII/158/08 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 25 czerwca 2009 r. w sprawie 
wprowadzenia zmiany do budŜetu  Miasta i Gminy śerków na 2009 rok  przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XVIII/158/08  stanowi  załącznik nr 10 do protokółu /. 
  

g) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy śerków. 
Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 15 radnych,  
Uchwałę Nr XVIII/159/09 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 25 czerwca 2009 r. w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy śerków  przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XVIII/159/09  stanowi  załącznik nr 11 do protokółu /. 
 
Punkt  8 – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
PowyŜszy punkt porządku obrad pominięto z uwagi na brak interpelacji i zapytań ze strony 
radnych. 
 
Punkt  9 – Wolne głosy, wnioski, komunikaty. 
Radny M. Urbaniak – podziękował Burmistrzowi za zebranie poboczy  na odcinku drogi  
Szczonów – Gąsiorów oraz w miejscowości Pogorzelica.  
Sołtys Sierszewa M. Krawczyk – dlaczego nowo remontowana droga od przejazdu kolejowego 
w Chrzanie do Klęki jest nierówna. 
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Z-ca Burmistrza J. Jędraszczyk – poniewaŜ połoŜono pierwszą warstwę nawierzchni. Kolejna 
wykonana będzie na całej szerokości nawierzchni. W związku z tymi pracami przy przebudowie 
drogi Klęka-śerków przygotowano objazdy, które w znacznym stopniu utrudnią dojazd  do 
śerkowa. Zakończenie całości robót planowane jest na pierwszą połowę lipca. 
Radny G. Andraszak – czy na naszych drogach mogą być wykonane znaki poziome oraz na 
nowo budowanych. 
Z-ca Burmistrza J. Jędraszczyk – wykonanie znaków poziomych na drogach uzaleŜnione jest od 
szerokości drogi. Dlatego nie wszystkie drogi na terenie gminy śerków mogą posiadać takie 
oznaczenia. Podkreślił, Ŝe droga Klęka - śerków zostanie oznaczona znakami poziomymi, 
(poszerzona  do 6 mb) po zakończeniu całości robót.  
 
Punkt  10 – Zamknięcie obrad sesji. 
Przewodnicząca  Rady stwierdziła, Ŝe porządek obrad XVIII Sesji Rady Miejskiej śerkowa został 
wyczerpany, wobec czego o godz. 13 20 zamknęła obrady Sesji. Podziękowała wszystkim za  
przybycie  oraz Ŝyczyła udanych i spokojnych wakacji  a rolnikom dobrych zbiorów.  
 
 
 
PROTOKOŁOWAŁA:                                                     PRZEWODNICZYŁ: 
Teresa Szablewska      Przewodniczący Rady Miejskiej            

śerkowa  
/ - /  Barbara Urbańska 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 


